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Tillgr § 13 Mötets öppnande 
 

Eva Ahlin hälsar välkomna och öppnar mötet. 

Tillgr § 14 Godkännande av dagordningen 
 

Dagordningen godkänns. 

Tillgr § 15 Val av justerare 
 

Johan Thomasson väljs som justerare 

Tillgr § 16 Information från representantgruppen 
 

Johan återkopplar från representantgruppens senaste möte på Fritidsbanken. 
Aktuella punkter inför dagens tillgänglighetsråd lyftes. Johan berättar även att 
FUNKISAM:s styrelse nu bjuder in de politiska organisationerna till din 
styrelse för dialog kring funktionshinderfrågor. 

Kallisbryggans invigning på måndag 19 maj lyftes. 

Diskussion förs även kring TKF:s tillgänglighetspolicy. 

”Parkturer” liknande tidigare badtur som FUNKISAM gjort med TKF är på 
gång. Det finns ca 70 parker och grönområden att besöka ur ett 
tillgänglighetsperspektiv. 

Tillgänglighet i innerstan har även diskuterats kopplat till svårighet med 
framkomlighet. I samband med att belysning görs om i innerstan kommer 
plattor att läggas i marken för ökad framkomlighet. 

Tillgr § 17 Återkoppling från samråden 
 

Återkoppling från samråden 
TN/MBN har samråd på måndag. Färdtjänsten bland annat på agendan. 
HSN/SON har sitt nästa möte 26 maj. 
BUN/GVN har haft ett bra uppstartsmöte 13 mars där elevhälsan och 
ungdomsavdelningen deltog och berättade om verksamheter. Nytt möte till 
hösten.  
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Tillgr § 18 Digitalt utanförskap 
 

Matilda informerar om att rapporten ännu inte är offentlig och behöver 
bearbetas vidare. Punkten utgår därmed. 

Tillgr § 19 Nytt SÄBO Klintehamn 
 

Anders Fagerberg och Johan Palmlöv från tekniska förvaltningen besöker rådet 
för att berätta om nya SÄBO:t i Klintehamn. FUNKISAM har varit och besökt 
på byggarbetsplatsen. Haft återkoppling kring några små detaljer som höjd på 
speglar, i relation till sittande i rullstol. Lyter även att atriumgårdarna kommer 
att ge bra förutsättningar för utevistelse och en lång utesäsong. Boendet 
beräknas vara klart i slutet av 2025. Tillgänglighetssakkunnig har varit delaktig 
under byggprocessen. 

Enighet om att det varit ett bra och gott samarbete med funktionsrättsrörelsen 
under processens gång.  

Marit Lindgren äldreboendechef deltar även på mötet och berättar att 
rekrytering av enhetschef och personal nu är igång, likaså inköp av inredning. 
Driftstart i början av januari. 

Johan ställer frågan kring ändrade demografiska förutsättningar. Regionen 
bedömer en behovsökning med ca 200 platser inom 10 år, men under 2024 har 
kön sjunkit. Plan för att hantera behovsförändringen finns.  

Tillgr § 20 Plan för bostäder med särskild service 
för personer med 
funktionsnedsättningar 2025-2034 

 

Kristina Pajuäär och Therese Thomsson från Socialförvaltningen besöker rådet 
för att informerar om reviderad plan för bostäder med särskild service för 
personer med funktionsnedsättning. De beskriver att innan ett nytt boende 
kommer till stånd så gör SOF en beställning där man utreder behov och 
förutsättningar för att kunna göra underbyggda beställningarna till nya 
boenden. Beställningarna går därefter till tekniska förvaltningen. Inför att en ny 
plan antas delaktiggörs funktionsrättsrörelsen, såsom idag. Kristina berättar om 
processen hur planen tas fram. 
Nils Thore frågar om begreppet särskilt service. Therese berättar om skillnaden 
på bostad med särskild service och särskild service i form av boendestöd.  
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Tillgr § 21 Nya Badhuset 
 

Ingemar Britts från teknikförvaltningen berättar om byggprojektet av nytt 
badhus som beräknas vara klart 2027. Han berättar även att det finns en 
webbkamera där man kan följa byggprocessen och lite mer information finns 
att läsa på: Nya Solbergabadet | Region Gotland 

Diskussion förs om tillgänglighet vid olika rörelsehinder. I familjebadet 
kommer det finnas möjlighet till lyft som kan tas fram till och från bassängen. 

Ingemar berättar även att dialog skett med synskadades riksförbund. 

Multibassängen diskuteras. NCC har rekommenderat ett höj och sänkbar 
bassäng med samma djup för hela bassängen. Funktionshinderrörelsen har 
efterfrågat en justerbar höjd på bassängbotten. Sådana bassängbottnar har 
tyvärr haft problem med funktionen och lätt gått sönder, varvid en fast botten 
valts. 

Pär Gustavsson från fritidsenhten deltar och berättar att den nya 
multifunktionsbassängen kommer ha allt från simskola, babysim och en rad 
andra aktiviteter för många målgrupper. Den är per definition inte en 
rehabbassäng utan en multifunktionsbassäng. 

Fia lyfter frågan om det kommer finnas en brits för dusch för personer som 
inte kan sitta själva. Svaret är ja, det kommer att finnas. 

Diskussion förs om FUNKISAMs medlemmars behov av rehabbassäng, vilken 
idag finns på Korpen. Behovet ligger i en  varm bassäng med möjlighet till 
botten i olika nivåer. Behov även av en bastu som av många används för att 
torka sig efter badet. 

Vidare diskuteras den dialog som förts kring att ändra möjligheten för 
funktionsrättsrörelsen att nyttja korpens rehabbasäng, såsom i dagsläget, vilket 
skapat oro och otydlighet hos medlemsorganisationerna. Rådet beslutar att 
lyfta frågan vidare på nästa tillgänglighetsråd kopplat till målgruppens behov.  

https://gotland.se/bygga-bo-och-miljo/samhallsplanering/bygg--och-exploateringsprojekt/nya-solbergabadet
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Tillgr § 22 Återkoppling färdtjänsten 
 

Therese Bendelin besöker rådet och återkopplar kring tidigare diskussion om 
färdtjänsten. Hon redogör för hur teknikförvaltningen hanterar de inkomna 
synpunkterna angående färdtjänsten och kollektivtrafiken och informerar om 
att det  gjorts en handlingsplan mellan DRT och Taxi Visby kring de 
uppkomna synpunkterna som diskuterats under våren. 

En kundundersökning har även gjorts av DRT. 

Johan återkopplar önskemål om svar på den skrivelsen som skickats in vilket 
Therese återkopplar är på gång. 

Therese återkopplar även att det i samtliga Taxi Visbys bilar finns visitkort där 
det står var och hur synpunkter lämnas. 

DRT uppmanar användarna av färdtjänsten att höra av sig och ringa till dem 
vid frågor eller undringar över uppkomna situationer, så kan de förklara. 
Diskussion förs om att man behöver lämna personnummer för att kunna 
härleda resan. Johan uppger att det finns en osäkerhet hos målgruppen då 
personnummer ska lämnas. Therese bedömer att DRT tar alla synpunkter på 
största allvar, men generella synpunkter som inte kan knytas till en särskild resa 
kan heller inte utvärderas. 

Nils Tore frågar om rätten till färdtjänst vid psykisk ohälsa. Matilda tar med sig 
frågan och undersöker vidare, med direkt svar till Nils Tore. 

Sammantaget ser Therese att kollektivtrafikenheten har följt avtalen, men inte 
haft avtalsdialogen mellan parterna som agerar inom färdtjänsten i tillräcklig 
omfattning. Flera åtgärder har vidtagits för att hantera detta, bland annat har 
DRT inrättat förar-råd. 

Rådet får ta del av den kundundersökning som DRT genomfört där de aktivt 
har kontaktat personer som åker färdtjänst och frågat dem om deras 
synpunkter. Therese mailar Matilda denna som mailar ut till 
Tillgänglighetsrådet. 

Fia lyfter även en fråga om månadsdanserna och behovet av färdtjänst.  
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Tillgr § 23 Övriga frågor 
 

Marianne lyfter en fråga om hur Region Gotland använder dolt nummer, vilket 
väcker viss oro hos vissa. Socialförvaltningen återkopplar att de tagit bort dolt 
nummer, men det finns fortsatt hos HSF. 

Ett önskemål uttrycks om att medlemmarna vill veta vem som ringer. 

Tillgr § 24 Förslag på frågor till nästa möte 
 

· Funktionsrättsrörelsen behov av rehabilitering i bassäng. Önskemål om 
dialog med HSF 

· Dolt nummer. Hur hanterar Region Gotland det 

Tillgr § 25 Sammanträdet avslutas 
 

Eva Ahlin tackar för deltagande och avslutar mötet. 
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